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Aan: Colleges van B&W en gemeenteraad van de gemeente Horst aan de Maas 

 

Horst, 7 augustus 2023 

Betreft: Schriftelijke vragen inzake lozingen Claessen Tankcleaning B.V. 

 

Geacht gemeentebestuur, 

NRC en Dagblad de Limburger brachten vorige week het nieuws dat het bedrijf 

Claessen Tankcleaning B.V. te Venlo al jaren medewerkers blootstelt aan 

kankerverwekkende en andere giftige stoffen, en deze stoffen ongezuiverd de 

Maas in laat stromen en “de arbeidsveiligheid niet respecteert”. 

Ondanks dat veel autoriteiten hiervan op de hoogte zijn, is er nooit ingegrepen 

bij het bedrijf, anders dan waarschuwingen afgeven en een boete van 450 Euro 

opleggen. Gemeente Venlo, de politie Limburg, het OM, de arbeidsinspectie en 

de RUD zijn blijkbaar op de hoogte dat het bedrijf vanaf 2016 met water de 

tankwagens reinigt in plaats van met de daartoe bestemde installatie, de 

certificering van het bedrijf al een aantal jaren verlopen is én dat er de afgelopen 

jaren 10 medewerkers gewond zijn geraakt bij het uitvoeren van hun werk 

aldaar. 

De SP constateert dat – indien de informatie die via de genoemde media naar 

voren is gekomen correct is – dat niet alleen de gemeente Venlo, maar ook de 

gemeenten die benedenstrooms/stroomafwaarts aan de Maas gelegen zijn – 

geconfronteerd zijn en/of kunnen worden met de negatieve gevolgen van de 

lozingen. Vandaar dat de SP u de volgende vragen wil voorleggen: 

1. Bent u op de hoogte van het artikel in de NRC/ De Limburger over Claessen 

Tankreiniging B.V.? Zo ja, wat is uw reactie op de berichtgeving? 

2. Heeft u (eventueel naar aanleiding van de berichtgeving) onderzoek gedaan 

(of bent u voornemensonderzoek te doen) naar de impact die de gemelde 

lozingen hebben/kunnen hebben op de leefomgeving binnen de gemeente en de 

eventuele gezondheidsrisico voor de inwoners van de gemeente? 

3. Indien er sprake is van impact op de leefbaarheid en/of de gezondheidsrisico’s 

voor de inwoners, welke mogelijkheden staan u dan ter beschikking om die 

negatieve gevolgen te verkleinen, dan wel weg te nemen. Bent u – indien van 

toepassing – die mogelijkheden te benutten om zo ons leefmilieu te beschermen? 

Zo nee, waarom niet? 
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4. Zijn er binnen de gemeente bedrijven waar de mogelijkheid van vergelijkbare 

overtredingen in principe mogelijk zijn en zo ja, op welke wijze en met welke 

frequentie controleert u dan de arbeidsomstandigheden en/of milieueffecten 

bij/van die bedrijven. Wij verzoeken u een overzicht te verstrekken van deze 

bedrijven en de controle- activiteiten (en eventuele handhavingsacties) bij deze 

bedrijven. 

Wij kijken uit naar spoedige beantwoording gezien er mogelijk leefbaarheids- 

en/of gezondheidsrisico’s aan de orde zijn. 

 

Met vriendelijke groet, 

Paul Geurts 

(SP Horst aan de Maas) 


